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Ajuntament de Canet d’Adri:
Av. Rocacorba, 19-21. 17199 Canet d’Adri. 
Tel 972 42 82 80 - WhatsApp 681 119 308
Web: www.canet-adri.cat  
Mail: ajuntament@canet-adri.cat 
 
Horari oficines:
De dilluns a divendres de 9h a 14h i dijous de 17h a 19h. 
Horari d’estiu: de dilluns a divendres de 9h a 14h.
Alcalde (Enric Subils Quera): Hores a convenir. Mail:
alcaldia@canet-adri.cat 
Arquitecte tècnic (Roger Soler): Dijous tarda amb cita
prèvia: serveistecnics@canet-adri.cat
 
Serveis bàsics d’atenció social: 
Cita prèvia al 972429928
Treballadora social i Educadora social: Dijous de 9:30h a 11h 
 
Consultori mèdic: Dimarts de 12h a 13h. Cita prèvia
al CAP tel. 972429928
 
Servei de deixalleria: (Polígon industrial Joheria
centre, Ctra. de Cartellà, Sant Gregori)
TARDA: Dilluns, dimecres, divendres i dissabte de 15 a 19h
MATI: Divendres de 9h a 13h i dissabte de 10h a 14h 
*Recollida de trastos el segon dijous de cada mes, trucar
prèviament a l’Ajuntament.
 
Horaris de missa:
Sant Vicenç de Canet: diumenges a ¾ de 9h (excepte
el 5è diumenge de mes)
Sant Llorenç d'Adri: 5è diumenge de mes a ¾ de 9h
Santa Cecília de Montcal: 5è dissabte de mes a les 16h
Tel. mossèn Enric: 629220029

Telèfons d'utilitat
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Llar d'infants Els Escarlets ........................ 972 42 84 34
Escola Agustí Gifre ..................................... 972 42 81 82
Institut Vall de Llémena ............................ 972 65 66 91
Biblioteca Miquel Martí i Pol .................... 972 42 90 05
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Agafo el relleu de la Marta Barniol amb tota la il·lusió del món i amb la ferma proposta de ser l'alcalde
de tothom, dels qui m'han escollit, però també de les persones que van donar suport a una altra
candidatura. Un cop acabades les eleccions, tots estem al mateix bàndol, tots som la població de
Canet d'Adri, per treballar plegats i perquè el nostre municipi sigui capdavanter en tots els àmbits.

Són molts els projectes engegats en la legislatura que ara deixem enrere i que a partir d'ara tocarà
executar amb seny i eficàcia, de la mà de la gent de Canet d'Adri per planificar plegats el municipi on
volem viure i com hi volem viure. Tinc absolut respecte pel càrrec d'alcalde, per la gent que represento
i per la direcció de  l'Ajuntament que a partir d'ara presideixo. Ho vull fer bé, juntament amb tots els
regidors i regidores que formem el nou Consistori. Les portes del meu despatx són obertes per a
tothom, per escoltar, dialogar i trobar solucions.

Vull aprofitar per agrair als regidors que ens han acompanyat aquests darrers anys, i que no repetiran
legislatura: en Jordi Fonoll, la Mònica Orpí i la Georgina Trias, per la seva dedicació, per haver
desenvolupat cadascú el seu paper, tant a l'equip de govern com a l'oposició. A tots ells gràcies i fins
sempre perquè això és casa vostra... L'Ajuntament ha de ser casa de tots. Als nous regidors que ara
entren la Yolande, en Quim i l'Ignasi donar-vos la benvinguda a la legislatura que encetem 2023-2027
que estic segur que serà cordial, dialogant i constructiva. Per la meva part segur que serà així.

Sóc conscient que quatre anys passen volant i, per això ens volem posar a treballar des del primer
moment, en els temes que preocupen a la població i que durant la campanya electoral s'han posat de
relleu. El porta a porta ens ha servit per apropar-nos, escoltar-vos i conèixer de primera mà les vostres
inquietuds.

Finalment, i per no allargar-me, un reconeixement als treballadors i treballadores de l'Ajuntament per
la seva professionalitat i dedicació al servei de la població. Estic convençut que són un pilar
fonamental de l'engranatge per tirar endavant la gestió municipal. 

Us desitjo un bon estiu, a ser possible no massa calorós, i que gaudiu de totes les activitats i propostes
i de les properes festes. Espero que la revista sigui del vostre grat i us encoratjo perquè hi presenteu
tota mena de suggeriments i participació. Aquesta ha estat la meva primera Editorial de les moltes
que, espero, us pugui anar escrivint a la revista Rocacorba !
                                                                                                                                                    Enric Subils Quera

Alcalde de Canet d'Adri

EDITORIAL

Pàg. 03

Amb la col·laboració de:

Benvolguts i benvolgudes,

Aquest és el meu primer escrit com a redactor de l'editorial de la Revista
Rocacorba i com Alcalde de Canet d'Adri. L'alcalde de tots els veïns i
veïnes de Canet, Adri, Montbó, Montcal, Biert i Rocacorba pels propers 4
anys.

En les passades eleccions la població de Canet d'Adri  ha fet confiança a
l'actual equip de govern escollint la seva continuïtat, tot i que això
representava el canvi en la figura de l'alcaldia, i també de regidors
entrants i sortints. 



ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS
CAVALCADA DELS REIS MAGS

Pàg. 04

A cada racó del món, l'arribada de la nit del 5 de gener
desperta una barreja d'emoció i expectativa. A Canet
d'Adri, la Cavalcada dels Reis Mags adquireix un significat
encara més especial, ja que la població s'hi bolca en
participar i rebre com es mereixen a Ses Majestats.
 
Com ja és tradició, a les sis en punt de la tarda, la
Cavalcada dels Reis Mags va aparèixer a l'alçada de
l'església de Canet en direcció a l'Ajuntament.  Una
comitiva impressionant acompanyava als Reis Melcior,
Gaspar i Baltasar. Patges Reials, Carter Reial, Estrella,
Patges acompanyants i fins i tot carboners rodejaven les
espectaculars carrosses de Ses Majestats els Reis d'Orient,
que semblava ben bé com si les acabessin d'estrenar!
 
En arribar davant l'Ajuntament, l'alcaldessa els va donar la
benvinguda i els va acompanyar al balcó des d'on el Rei
Negre es va dirigir a tots els nens i nenes de Canet d'Adri.
La traductora del Rei li va explicar que tota la mainada de
Canet d'Adri s'havien portat d'allò més bé i el Rei els va
felicitar i els va demanar que anessin a dormir molt d'hora
per poder-los deixar tots o gairebé tots els regals que
havien demanat en les seves cartes. 
 
L’alcaldessa els va fer entrega de la clau del poble, per
poder entrar a totes les cases i repartir els esperats regals.
Finalment, els nens i nenes van poder explicar als Reis els
seus desitjos, entregar les cartes, els que encara no ho
havien fet,  i fer-se una fotografia de record. 
 
Va ser una nit molt màgica, i màgica també va ser la
xocolatada boníssima que tothom va poder tastar. I que
des d'aquí felicitem les cuineres esperant tornar-hi l'any
vinent.



ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS
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quina de nadal
L'esperit nadalenc va adquirir el seu punt àlgid amb
la celebració de l'esperada Quina de Nadal. 
 
Els membres de la comissió de festes de Canet ens
van instal·lar tot el necessari per donar lloc a uns
dies entretinguts de joc durant les Festes de Nadal
en el pavelló municipal.
 
No només es tracta de la possibilitat de guanyar un
premi, sinó també de compartir moments especials
de retrobament amb la gent de Canet d'Adri, i
també amb persones de les rodalies que van venir
expressament a la quina.
 
Aquest any els organitzadors de la Quina s'ho varen
"currar" d'allò més. Els premis eren ben originals
amb un cistell ple de productes de proximitat i
qualitat, i com no podia ser d'una altra manera, les
tradicionals espatlles ibèriques que mai fallen. 
 
L'antiquina i les quines especials posaven emoció
als participants, que sovint repetien premis als
afortunats.
 
L'any vinent més i millor, si és que això és possible.
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X FIRA DEL PORC DE CANET D'ADRI

Aquest any sí, després d'haver superat els anys
de pandèmia, el segon diumenge del mes de
febrer, es va poder celebrar l'esperada X edició
de la Fira del Porc de Canet d'Adri.

L'afluència de visitants va ser constant durant
tot el dia per gaudir de les parades artesanes,
jocs infantils, tallers pels més menuts i sobretot
per compartir un bon esmorzar i dinar en
l'espai habilitat dins del pavelló, amb menú
adequat per l'ocasió: botifarra, llom, cansalada
ben acompanyat de mongetes i confitats. 

El protagonista indiscutible va ser el porc, amb
el seu especejament com a acte principal.
També es van fer demostracions de com
embotir botifarres, la preparació de lloms,
baiones i pernils. 

L'exposició de cotxes clàssics de ral·li va cridar
l'atenció de molts visitants i també va tenir molt
èxit la ruta guiada des del pavelló a la Font de la
Torra a càrrec del veí Jaume Bosch, que va
explicar l'espai natural, els recorreguts per on
es passava i la història del municipi.  
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També es va organitzar un concurs a Instagram, on la
gent podia participar fent fotos de la fira, el guanyador es
va emportar un lot d'embotits, obsequi d'embotits pagès. 

L'ambient festiu i cultural va ser un altre component
essencial de la Fira del Porc. Es va comptar amb un
speaker que va ser la figura clau juntament amb els
gegants de Montcal, a càrrec del seu creador, l'Adrià
Bosch,  que van omplir l'ambient de color i alegria.

La festa acabava amb una gran olla de 40 litres de
xocolata desfeta, que es va repartir fins a exhaurir-se.

Podem afirmar que la Fira del Porc s’ha consolidat com
un dels actes més rellevants de la temporada d’hivern a
la Vall de Llémena, amb uns 1800 visitants, gràcies a la
implicació de la població de Canet d’Adri i a tots els
col·laboradors.

Un agraïment a totes les persones que han treballat de
valent per fer possible que la Fira del Porc de Canet d'Adri
figuri entre els esdeveniments més rellevants de les
comarques gironines.

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS



Aquest any, s’ha iniciat una nova activitat dirigida per en
Marc Comas, dinamitzador del programa “Activitat Física de
Dipsalut” del Consell Esportiu del Gironès, consistent en
sessions dirigides d’exercici físic i caminades (marxa nòrdica),
adreçades a millorar la condició física de la persona i l’estat
de salut general, incloent-hi la dimensió psicològica i social. 

La Marxa Nòrdica ha guanyat popularitat com a una
disciplina d'exercici innovadora i completa. Originària dels
països nòrdics, aquesta modalitat combina caminada i ús de
bastons, brindant una experiència única que involucra tot el
cos. Si cerques una forma divertida i efectiva de millorar la
teva condició física, el nou programa de Marxa Nòrdica és
l'opció perfecta. A més a més, es fa coneixença entre els
assistents  que comparteixen experiències i anècdotes. El
grup és variable i obert a tothom sense penalització per falta
d'assistència.

programa d'activitat física

Pàg. 08

dia internacional de la dona 
L'Ajuntament de Canet d’Adri va commemorar, com
cada any, el dia 8 de març, Dia Internacional de la Dona.  
Un dia per rememorar la lluita de les dones en la seva
participació en la societat i el seu desenvolupament
íntegre com a persona. Com a Ajuntament es vol
mostrar el compromís  ferm amb la promoció i
protecció dels drets de les dones, així com amb les
polítiques públiques que resolguin les desigualtats
materials, simbòliques i de valor que enfronten les
dones.
 
Per celebrar aquest dia, l’Espai Social de Canet d’Adri va
preparar un conjunt d’activitats al llarg de la setmana
pels més petits i els més grans, posant de relleu la
importància de la igualtat envers la dona.

Animem a tothom perquè ho provi! La concentració és cada dilluns de les 15:30h a 16:30h al pavelló
municipal per decidir una ruta apta per a tots els assistents. L'experiència serveix per conèixer
entorns propers de Canet d'Adri que sovint són desconeguts pels mateixos participants.

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS
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sessió informativa per la prevenció d'incendis 
El mes de març es va celebrar una sessió informativa
per la prevenció d’incendis forestals, a càrrec del Cap
de la Regió d’Emergències de Girona, juntament amb
representants del Cos d’Agents Rurals, del Consell
Comarcal i de la Diputació de Girona.

L'objectiu era comunicar als veïns i veïnes les
obligacions que s’han de complir en matèria de
prevenció d’incendis, a fi de protegir les persones i
els béns, tal com estableix la Llei 5/2003 de prevenció
d’incendis forestals.

Podeu trobar tota la informació a la web de
l'Ajuntament (www.canet-adri.cat). Cal recordar com
a prioritat establir una franja de protecció de 25
metres al voltant de les masies, granges i qualsevol
edificació que impliqui vida humana o animal.
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diada de rocacorba
El Dilluns de Pascua, es va celebrar la Diada de Rocacorba, per mantenir la tradició de pujar al cim de
la roca i poder visitar l'Ermita que queda oberta a tots els visitants. Es va organitzar una sortida a peu
pel corriol des de l'Alzina de Can Martí de Foleià, on un grup de persones s'hi van aplegar i d'altres van
preferir pujar amb cotxes, motos, bicicletes, etc.  A les 11h es va oferir una Missa en honor de la Verge
de Rocacorba per demanar-li sobretot pluja, tan necessària per l'època de sequera en què ens
trobavem.

Després de la missa, la celebració va continuar amb un vermut popular a sota la roca per a tots els
assistents, per recuperar forces pels que encara havien de baixar a peu. La Diada de Rocacorba no
només va ser una oportunitat per pujar a la muntanya i visitar l'ermita, sinó que també va permetre
retrobar-nos amb les tradicions del passat tan necessàries de preservar en aquests temps que vivim
tan accelerats.



El passat dissabte, dia 18 de març, es va celebrar la Trobada de Delegacions de les Comarques del
Gironès, el Pla de l'Estany i la Ciutat Girona, a Canet d'Adri (Gironès). Els responsables de comarca, la
Sra. Lourdes Salinas, pel Gironès, la Sra. Susanna Juanola, pel Pla de l'Estany, i el Sr. Joan Fernández,
per Ciutat de Girona, ens varen donar la benvinguda a la xerrada.

El vicepresident de l'Associació de Donants de Sang de Girona mostrà les estadístiques de l'últim any i
posteriorment donà pas al Sr. Alfred Mingo, director del Banc de Sang a Girona, i a la promotora de
zona, Sra. Mireia Blanco, que explicà informació de gran utilitat per facilitar la tasca de voluntariat a
les delegades i delegats. La representant de Canet d'Adri de l'Associació de Donants de Sang és la
Marta Renart, present també a l'acte. 

Seguidament, es va entregar un record a les persones que per alguna raó ja no continuen a l'ADS
Girona. En acabar, vam visitar El Pessebre de Can Roseta, un lloc únic i molt agradable. Des d'aquestes
línies volem donar les gràcies a l'Ajuntament de Sant Gregori, per facilitar-nos la visita de Can Roseta, i
a l'Ajuntament de Canet d'Adri per les facilitats proporcionades durant tota la jornada. La diada va
finalitzar amb la congregació de totes i tots els assistents en un dinar de germanor.

Pàg. 10

trobada de delegacions del gironès, pla de l'estany i
ciutat de girona de l'associació de donants de sang 

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS
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trobada de dones de canet d'adri, cartellà i sant medir

Desprès de tres anys sense poder celebrar la nostra Festa de
Trobada de Dones del municipi de Canet d'Adri, Cartellà i Sant
Medir, aquest any la vam poder gaudir  el passat 14 d'abril,
amb moltes ganes per part de totes.
 
En aquesta ocasió ens hi van acompanyar una quarantena de
dones, com sempre de totes les edats. L'espai escollit pel sopar
va ser el restaurant de Can Joan d’Adri, per seguir la tradició de
celebrar-ho en un restaurant del  municipi.  Com era d'esperar
vàrem  gaudir d’una gran vetllada, d’un gran sopar i d’un pastís
excel·lent. Des d’aquí felicitem a tot el personal de Can Joan
d'Adri pel tracte rebut i l'exquisitesa durant tot el sopar!
 
La Dona de l’any que va sortir el 2019, la Loreto de Can Roig, i a
qui corresponia traspassar la banda d'honor de Dona de l'Any
2023 malauradament va morir aquell mateix any. Descansi en
pau. En nom seu, la seva jove es va oferir per ajudar-nos i
prendre el rol de la seva sogre. Moltes gràcies Emma pel teu
ajut !

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS

La sort en l'elecció de la  Dona de l’Any 2023 va recaure a la Montse Llorà del c/Pla de l'Estanyol i
esperem que, com totes les anteriors dones, hi podem comptar de cares a la propera trobada. Moltes
felicitats Montse! Gràcies a totes les assistents i esperem retrobar-nos l'any vinent !



sortida per conèixer els escanyagat

Pàg. 12

Els amants de la natura i la vida aquàtica ens
vam reunir per a viure una interessant sortida a
la recerca dels escanyagats, a càrrec de
l'Associació la Sorellona.

Les Gorgues de Canet d'Adri, van oferir
l'escenari perfecte per a aquesta exploració
aquàtica. Tots els assistents i, especialment els
nens i nenes que ens hi van acompanyar, van
mostrar molt d'interès en totes les explicacions
del monitor.

Els escanyagats, un tipus de peix autòcton de la
zona, es van convertir en l'objectiu principal
d'aquesta expedició. Aquests peixos, coneguts
per la seva singularitat, habiten a les Gorgues,
trobant a les seves aigües l'entorn ideal per al
seu desenvolupament. Els escanyagats són una
espècie protegida i per aquest motiu el gran
interès d'aquesta activitat. 

La sortida per conèixer els escanyagats no
només va ser una oportunitat per explorar la
bellesa natural de la zona, sinó també per
fomentar la consciència ambiental, la important
tasca de conservació i el respecte per la
preservació del nostre patrimoni natural. 
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sant jordi

Aquest any la diada de Sant Jordi s'ha dut a terme en el pavelló
municipal. Ens vam reunir tots per gaudir d'una jornada plena de
cultura, llibres i entreteniment per als més petits.

La parada de venda de roses van ser tot un èxit, la gent la va
comprar per regalar-la com a símbol d'amor i amistat.
L'intercanvi de llibres, una tradició arrelada a la diada de Sant
Jordi, també va tenir lloc destacat. Els amants de la lectura van
poder intercanviar llibres i compartir recomanacions.

Per als més petits, es van organitzar tallers creatius i educatius,
relacionats amb la festa de Sant Jordi, del drac i la rosa. 

La Diada va estar amenitzada amb un vermut popular a càrrec
de Sweet Planet Duo, un duet musical que va omplir l'ambient
amb melodies alegres i animades. 

L'any que ve hi tornarem amb més i millor, si escau!

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS



homenatge a la gent gran

Pàg. 14

El 34è Homenatge a la gent gran de Canet d'Adri va tenir
lloc el 7 de maig. La celebració va començar amb una missa
a l'església parroquial de Sant Vicenç de Canet, on la Coral
Xantica va oferir una magnífica actuació.

Després de la missa, l'alcaldessa va donar la benvinguda als
assistents i particularment a la gent gran homenatjada, al
Pavelló municipal, on es va dur a terme un dinar de gala.
Vam gaudir de plats exquisits del Racó d'en Bacus mentre
compartíem converses i anècdotes. El grup musical Orgue
de Gats es va encarregar d'animar l'ambient amb un
espectacle enèrgic i captivador.

Les persones més grans del municipi van ser la Maria Font
Martí (97 anys) i l'Enriqueta Bosacoma Armengol (95
anys), que no van poder estar presents en l'acte. D'aquesta
manera, les persones homenatjades en l'acte van ser la
Joaquima Soler Casas (91 anys) i la Palmira Alsina
Ruvirola (89 anys). El Patronat els hi va fer entrega de
l'obsequi, però abans van  partir el pastís d'homenatge.
Aquest homenatge va ser una oportunitat per reconèixer i
agrair als nostres grans per la seva aportació inavaluable. La
seva saviesa, experiència i amor són qualitats que
atresorem. Va ser un dia ple de gratitud i alegria! Volem
tenir un record pels avis més grans dels darrers anys
l'Angela i en Jordi Carreras que ens han deixat recentment. 

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS



Pàg. 15

marxa popular del cabirol

nit de remences de la vall de llémena

Aquest any s'ha celebrat la 13a edició de la Festa
Remença a la Planta - Sant Esteve de Llémena, municipi
de Sant Aniol de Finestres. Com cada any els municipis
de Sant Gregori, Canet d’Adri, Sant Aniol de Finestres i
Sant Martí de Llémena commemoren el passat històric
dels pagesos remences que en aquestes terres es van
aixecar contra els senyors.

El diumenge 28 de maig es va celebrar la 6
Marxa del Cabirol d'Adri. Enguany la comissió
d'Adri va decidir potenciar tots els actius de la
nostra Vall de Llémena. Donar a conèixer,
encara més, aquells camins/paratges oblidats
amb tot el seu encant. I encara molt més, els
nostres petits productors i reconeguts
restaurants de la zona.

Els membres de la comissió, i tots aquells que
varen voler col·laborar, van passar uns bons
moments recuperant antics camins que
comunicaven de can Badamont a les Llauredes,
de can Badamont a can Blanc.

Tot i l'esforç que comporta ha estat molt
gratificant poder recuperar camins que molta
gent del poble els havia recorregut per anar a
l'escola, baixar a comprar... i on actualment
l'accés era gairebé inaccessible.

Com cada any, hem volgut arribar a tothom. Es
van realitzar 3 rutes de 5km, 10km i 17km amb
inici i sortida a l'església de Llorenç d'Adri que,
confluïen i permetien gaudir de diferents
desnivells. Per recuperar forces es van preparar
2 avituallaments amb fruites i begudes.

Aquest 2023 hem tingut 240 participants inscrits
que han pogut gaudir de la nostra Vall i d'un
merescut esmorzar de pa amb botifarra, beguda i
cafè.

Alhora, gaudint del descans podien comprovar al
llistat del sorteig si marxarien amb un dels més de
15 obsequis sortejats. Hem de donar les gràcies als
nostres col·laboradors: Fleca Can Tràfach, Embotits
Pagès, Restaurant Can Joan d'Adri, Restaurant el
Celler de Ca l'Adroher, Formatges la Balda,
Melmelades el Llémena, Esports Navas, Òptica
Rueda. Moltes gràcies a tots i esperem que tots
ens tornem a veure l'any que ve descobrint nous
camins i paisatges!

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS

La nit de remença va donar inici a dos quarts de vuit amb música medieval per "Sübitus". A
continuació, es dugueren a terme els grans jocs de la Vall de Llémena i relleu de la forca remença, a
càrrec de l'Espai Jove Cal Bolet i Joves de l'Institut Vall de Llémena, on van competir grups
representatius de cada poble. Aquest any va guanyar Canet d'Adri. Tot això es va acompanyar per
entrepans de botifarra i coca de postre, que va ser el complement perfecte per disfrutar de música en
viu i de les activitats proposades.

A les nou, va començar el teatre intinerant, on actors locals van interpretar els personatges clau
d'aquesta lluita, transmetent de manera emotiva els valors de valentia, solidaritat i resistència. El
públic assistent va conseguir submergir-se en el passat històric, emocionant-se amb cada escena.
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equip de vòlei de canet d'adri

Aquest passat diumenge 11 de juny va concloure la
temporada de vòlei 2022-2023 amb la celebració de
les Finals de les lligues de la Copa Cheetos al pavelló
polivalent de Cassà de la Selva. Estem molt
contents, satisfets i orgullosos perquè per poder
accedir a la Final en format de triangular s’havia de
quedar entre els tres primers classificats de la lliga
regular, fita que vam aconseguir consolidant-nos a
la tercera posició guanyant a domicili a l’última
jornada a l’Arbúcies per un set a tres a favor dels
Senglars de Canet d’Adri. A continuació podeu veure
el resultat del partit en qüestió i la classificació final
de la lliga regular. 

A la Final a tres vam guanyar al Sant Pere Pescador
que havia quedat líder de la lliga regular i vam
perdre contra l’equip de Porqueres d’Aloges
Vermelles adjudicant-nos així el segon lloc de la lliga
i el subcampionat. La temporada així doncs es pot
considerar tot un èxit que ens encoratja a seguir
aprenent, millorant i competint.
 
Com a valoració final d’aquesta primera temporada
només podem dir que això cada vegada va a més i
que l’equip va creixent a tots els nivells. Des d'inicis
d’any que estem entrenant dos dies per setmana al
pavelló del poble, dimarts i dijous tarda. La massa
social de l’equip va a l’alça, a cada entrenament som
més gent del poble i dels pobles del voltant que
s’animen a iniciar-se en aquest apassionant esport i
s’està creant un molt bon ambient d’equip fet que fa
poble i ens engrandeix el sentiment de pertinença a
aquesta meravellosa vila.
 
Visca Canet d’Adri i el seu equip de vòlei!! Visca els
Senglars de Canet d’Adri. 
 

Blai Ramos, veí de Canet i jugador dels Senglars.Actualment, estem jugant a la tercera divisió de la
lliga amateur anomenada Copa Cheetos Paquet’s
League que agrupa un total de 18 equips de
diferents viles de les comarques gironines dividits
en tres lligues de sis equips.

Hem jugat un total de 10 partits de la lliga regular
dels quals n’hem guanyat sis i n’hem perdut quatre.
Aquestes sis victòries ens van donar la classificació i
accés a la Final en format de triangular disputada al
pavelló de Cassà de la Selva. Vam arribar a aquesta
Final amb molta motivació i entrenant fort i de
valent les setmanes prèvies. 

Aquest esforç, compromís, entrega i ganes de seguir
millorant va donar els seus fruits i a la final a tres
del passat 11 de juny vam aconseguir quedar SUB-
CAMPIONS. 

ESDEVENIMENTS I ACTIVITATS
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tea time - speaking

patinatge

Durant l'inici del 2023, hem continuat
realitzant converses en anglès
promogudes per la Claudia del Carrer
del Camí del Jordà, i dinamitzades per
la Jolien, una veïna de Llorà, els
dimarts a la tarda al pavelló municipal.

Ara que arriba el bon temps, el Tea
Time s'acomiada fins al setembre.
Gràcies a tots els participants pel seu
entusiasme i aprenentatge!

ioga
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Durant el curs 2022/2023, com els anys anteriors, s'ha
dut a terme les classes de Ioga, els dimecres al vespre
amb la Laura i, els dijous i divendres amb la Zarinda,
veïna de Canet. 

El setembre es reprendran les classes i, tant aviat com
sigui possible, s'informarà dels horaris i lloc de
realització de l'activitat. 

Com cada juny hem celebrat el festival d'estiu on
hem pogut mostrar als nostres familiars tot el que
hem après durant aquests mesos, hem fet la
marxa del club a ritme de Coti per Coti de The
Tyets i després cada grup hem fet el nostre ball
amb els salts i les dificultats de cada nivell. 

També hem convidat a quatre clubs, a qui volem
agrair que ens acompanyessin: CP Bisbalenc,
Athlètic Silenc, CP Sarrià-St. Julià i CP Salt.

Vam omplir el pavelló amb un total de 91
patinadores per donar la benvinguda a l'estiu!



Per promoure des de ben petits el menjar saludable, vam fer dos tallers per berenar. Un taller
d'hummus i guacamole i un altre de "fajitas". Per llepar-nos els dits! 

Ens hem pintat la cara dels nostres personatges preferits, hem fet el nostre propi slime i hem conegut
els 5 sentits.

Aquest any, l'Espai Social va donar inici el dia de Carnaval. Després de
mesos d’inactivitat, es va reprendre amb força de la mà d’en Narcís, el qual
havia estat monitor del casal d'estiu i ja coneixia alguns infants del poble.
 
Durant els 3 mesos d’activitat de l’Espai Social, hem fet tot un seguit
d'activitats, tallers i jocs, tant per treballar els valors del lleure com per
gaudir cada tarda entre tots els nens i nenes. Hem fomentat la imaginació,
la cooperació i l'aprenentatge mentre ens divertim plegats!

ESPAI SOCIAL
de nens i  nenes

jocs tradicionals

menjar saludable 

tallers 
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Ruta Amb bicicleta

Durant la Setmana Santa, aprofitant els dies que els infants no tenien classe, vam fer activitats al llarg
del matí. Vam fer mones personalitzades, tot tipus de jocs tradicionals i activitats, i l’últim dia vam
anar a buscar ous de pasqua que estaven amagats al Parc de les Alzines.

setmana santa 

També ens ha donat temps a dibuixar, pintar i fer manualitats. Hem deixat volar la nostra imaginació!

Aprofitant l'arribada del bon temps i l'augment de les hores de llum, vam fer una sortida amb bicicleta!

manualitats 



L’Espai Social de gent gran s'ha tornat a ubicar als baixos de l'Ajuntament mentre duren les obres
de rehabilitació de la Sala. Un cop per setmana, la gent gran té una cita amb en Narcís, el
dinamitzador i encarregat de l'espai social.  
 
Ens podem catalogar com un grup molt dinàmic i “tot terreny”. Totes les activitats proposades
sempre són ben rebudes. Tenim ganes de fer servir el cap, de jugar jocs de taula, de xerrar i dir la
nostra!
 
A l'Espai Social, s'han dut a terme diverses activitats dissenyades especialment per satisfer les
necessitats i interessos dels nostres avis. Entre elles s'ha realitzat exercicis de caràcter cognitiu, els
quals són una tipologia d’activitats per a millorar o si més no, mantenir les capacitats mentals de
cada persona durant el temps més llarg possible. També hem treballat exercicis de plasticitat
cerebral, els quals modifiquen i forcen al cap i, en conseqüència, creen noves connexions cerebrals.
Alhora, s'han fet activitats recreatives com la pràctica de yoga i tallers de menjar, on es promou la
creativitat de cada un d'ells. 
 
Ha estat un espai molt necessari, ja que de vegades se’ns oblida com és d’important la gent gran
per la societat, no només pel que han aportat, sinó per tot el que poden fer encara. L'Espai Social és
un lloc on els nostres estimats avis es poden sentir valorats, escoltats i acompanyats, brindant-los
l'oportunitat de gaudir plenament d'aquesta etapa de les seves vides i continuar contribuint de
manera significativa a la societat. 
 

ESPAI SOCIAL
de gent  gran
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marta barniol prat - alcaldessa (legislatura 2021-2023)
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La persona escollida per fer l’entrevista d’aquest
número de la revista Rocacorba és la Marta
Barniol Prat, fins ara alcaldessa de Canet d’Adri, i
que no repetirà en el càrrec.

Marta ens agradaria conèixer-te una mica
millor. Si ens pots explicar d’on vens i com va
ser que vas arribar a Canet d’Adri.

Ara farà 43 anys que vaig néixer a Berga, en una
família que érem 4 de colla i jo era la petita de
dues germanes. La meva mare era infermera del
CAP de Berga i el meu pare era empresari del
sector de l’automoció. 

Tot i que no vivíem junts, també compartíem
moltes estones amb els avis, com per exemple
amb la Iaia Magdalena, que era la mare de la
meva mare, venia a cuidar-nos cada matí perquè
els meus pares abans de les 8h ja eren a
treballar. Ens ho consentia tot o quasi tot.... ens
feia el menjar que ens agradava, no ens obligava
a menjar el que deia la nostra mare si nosaltres
no en volíem, ens donava llaminadures
d’amagat, sempre estava disposada a jugar a
qualsevol cosa, ens deixava posar les seves joies
i els seus bolsos, ens deixava remenar els seus
armaris, en resum, ens deixava fer les mil i una.

I els estius cada tarda anava al “Parany” (nom
del barri dels meus altres avis, els pares del meu
pare, En Joan i la Montserrat), era un carrer
sense sortida, envoltat de camps i feixes i on, en
moltes de les cases, hi havia nens i nenes
d’edats similars a la meva. Ens passàvem el dia
al carrer, jugant a cuca amagar, a saltar corda,
amb gomes, amb bici, amb patins, fent
cabanyes, saltant a la xarranca que havíem
pintat al mig del carrer, fent petites excursions, i
fent alguna entremaliadura que altra que
tampoc cal explicar! Aquelles tardes d’estiu, per
mi, eren les millors i no volia que acabessin mai.
Quan arran fosc venia el meu pare a buscar-me
sempre li deia que esperés una estona que
encara no havia acabat de jugar i això que hi era
des de les 3h de la tarda, mai en tenia prou!

Quan et vas fent gran vas sent conscient de la
sort que hem tingut tots aquells i aquelles que
hem pogut compartir estones amb els nostres
avis i àvies perquè això no és comparable amb
res ni substituïble per ningú.

La meva etapa escolar, juntament amb la meva
germana, va començar a l’escola de les
Dominiques de Berga fins als 14 anys, a partir
d’aquí vaig continuant fent BUP i COU a l’escola
Joviat de Manresa i vaig acabar fent Ciències
Empresarials a la FUB (Fundació Universitària
del Bages).

Durant la meva etapa universitària vaig
compaginar la feina i la carrera, els matins anava
a treballar a l’empresa del meu pare i a les
tardes anava a la universitat, tot i que al principi
la idea no m’agradava gens perquè em privava
de molts temps lliure reconec que va acabar
sent positiu per mi.

En acabar la carrera ja em vaig incorporar a
jornada completa a l’empresa del meu pare, tot i
que la feina m’agradava sempre havia tingut
curiositat per saber que era passar un procés
selectiu i em cridava l’atenció el sector de la
banca. Vaig  decidir provar-ho i  vaig poder
entrar a Caixa Catalunya i em van donar plaça a
la zona de la Cerdanya, contretament el meu
primer destí va ser Puigcerdà i el que jo no sabia
en aquell moment és que aquella petita vila es
convertiria en el meu lloc de residència pels
pròxims 5 o 6 anys. 

L'ENTREVISTA



Una amiga em va explicar que ella jugava a
hoquei gel i que s’ho passaven tan i tan bé. No
parava de repartir-me que si ho provava segur
que m’hi enganxaria com ella i tot i, les meves
reticències inicials, ho vaig acabar provant i la
veritat és que tenia tota la raó del món. M’hi vaig
enganxar, m’hi vaig aficionar, hi vaig fer molt
bones amistats i crec que puc dir que és una de
les millors etapes viscudes fins al moment. Amb
en Marc, el meu marit, sempre li dic que si em
perdo comenci a buscar-me per allà dalt perquè,
per mi és el millor lloc per perdrem.

Ara fa uns 10 anys vaig conèixer en Marc de Can
Torre. Quan vaig començar a treballar a
Puigcerdà no sabia el canvi que això
comportaria a la meva vida, però no es pot
comparar amb el que em va aportar conèixer en
Marc. Al cap de dos anys ens vàrem casar, a la
setmana següent ja vaig començar a treballar en
una oficina de la Caixa de Girona i al cap de dos
anys més va néixer la nostra filla, la Vinyet.

Al principi venir a viure en un poble petit, a casa
els sogres, en un lloc on no hi tenia amistats em
feia molt respecte i em creava alguns dubtes,
però la realitat va ser que tant en Marc, com la
seva família, com les seves amistats m’ho van
posar molt fàcil i van fer tot el possible perquè
m'ho sentís casa meva.

Què et va motivar a ser alcaldessa?

No sé si la paraula seria motivar, jo potser et
diria que m’hi vaig trobar i encara, a dia d’avui,
no sé massa com. Recordo perfectament el dia
que en Carles Espígol em va dir si podíem parlar
un moment al seu despatx, vàrem entrar i
estava molt seriós, em va dir que havia de deixar
l’alcaldia perquè tenia molta feina amb la clínica
nova i que no podia atrapar-ho tot. 
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Ho vaig entendre perfectament i li vaig donar tot
el meu suport, però el que em va descol·locar és
quan em va proposar que agafés jo el seu relleu.
La meva resposta instantània va ser un NO
rotund, em feia un vertigen enorme el càrrec,
ser la seva successora, no estar a l’altura del lloc
a ocupar... Pensava que segurament no tenia
l’experiència necessària, o que calia una sèrie de
requisits. En Carles em volia convèncer, em va
afalagar amb els seus comentaris i que tenia
tota la seva confiança. Em va dir que m’ho
penses i que li donés una resposta.

Després de parlar-ho amb la resta de l’equip de
govern, també amb la Dolors, la veu de
l’experiència a l’Ajuntament, amb la Clara la
secretària i, sobretot i molt important, amb els
de casa, vaig decidir acceptar la proposta, però
no perquè no continués tenint tots els dubtes
del món sinó perquè en Carles no podia
continuar. Nosaltres, com a membres del seu
equip, teníem l’obligació de fer que tota la feina
feta continués tirant endavant i acabar tot allò
començat i perquè confiava en l’experiència i la
professionalitat del personal de l’Ajuntament i
amb les ganes, la determinació i el compromís
dels regidors i regidores d’aquest ajuntament.

Una vegada passats aquests dos anys
d’alcaldessa quin balanç en fas?

A nivell particular penso que és un  balanç
positiu com a superació d’un repte. Conèixer de
primera mà tot el que implica ser al timó d’un
municipi és una experiència del tot gratificant
alhora també pot arribar a ser  inquietant i
sobretot absorbent.

L'ENTREVISTA



Per la meva manera de ser, potser un mica
massa perfeccionista, m’agrada tenir les coses
ben lligades i això a l’administració és molt
difícil, en part perquè molts temes no depenen
d’un mateix i quan esperes cinc te’n donen tres
o dos o res de res i t’has d’espavilar. El tema dels
terminis administratius també són eterns, i ara
entenc que molts equips de govern es presentin
a la reelecció precisament per acabar projectes
perquè 4 anys de l’administració no són
suficients. 

La vessant que més m’ha agradat ha estat el
contacte amb la gent del poble, saber de les
seves necessitats i poder-los ajudar, encara que
no sempre sigui possible perquè cal tenir visió
general dels interessos de tota la població.
Aprofito per deixar clar que cap de les decisions
com a alcaldessa s’han pres a nivell particular
sinó sempre com a resultat d’una normativa o
bé dels interessos generals de la població de
Canet d’Adri.

També estic reconfortada de tots els projectes
engegats i que són de gran envergadura per
Canet d’Adri: la nova depuradora, la rehabilitació
de La Sala, la millora de la Xarxa d’aigua potable,
la modificació ja embastada del Planejament
municipal i que espero sigui ben acollida per la
població, amb ampliació del sòl urbanitzable.  I
altres projectes igual de necessaris com
l’equipació del Parc de les Alzines,  la
pavimentació de la Carretera Vella davant del
pavelló, nou enllumenat, etc. 

Han estat estressants aquests dos anys
d’alcaldessa per no repetir?

El motiu de no presentar-me a la reelecció ha
estat totalment per temes personals, no per
estrès del càrrec, però sí que era un afegit a la
càrrega que tots portem a sobre. 

Com he dit abans m’agrada tenir les coses
controlades i a nivell familiar amb una nena
petita que em reclama dedicació i també a nivell
professional que cada vegada s’exigeix més en
el treball, vaig pensar que calia ser coherent
amb mi mateixa i deixar pas a qui pogués tenir
disponibilitat, temps i ganes per afrontar aquest
repte del càrrec a l’alcaldia.
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Quan vaig plantejar a l’equip de govern que no
podria seguir com a alcaldessa a la nova
legislatura tothom va tenir clar que la persona
idònia per encapçalar la llista d’IpC-AM era
l’Enric Subils, com a persona assenyada, eficient,
voluntariós i sobretot amb temps i ganes.

L’Enric fa 8 anys que és regidor, té l’experiència
suficient per poder tirar endavant aquest càrrec
d’una forma impecable i n’estic convençuda que
serà un dels millors alcaldes que haurà tingut
aquest municipi. 

Jo si li hagués de recomanar alguna cosa només
li diria que continuï fent les coses com les ha fet
fins ara, amb honestedat, generositat i
imparcialitat. Que es recolzi amb la gent que té
al seu costat i que sobretot que no perdi la
confiança en ell mateix.

Moltes gràcies alcaldessa pel seu temps i
estem segurs que els veïns i veïnes de Canet
d’Adri també la recordaran per la bona
petjada que ha deixat a l’Ajuntament.

L'ENTREVISTA



Miquel Angel Velarde Palahi i Nagore Somoza
Chamizo van contraure matrimoni el dia 10/03/2023,
veïns de Montbó.
 
Blas Salas Torreblanca i Maria Assumpció (Xoni)
Garin Guil van contraure matrimoni el dia
06/05/2023, veís de Llorà. 
 
Leif Berthelsen Molist i Patricia Ibanco López de
Cal Fuster van contraure matrimoni el dia 30/06/2023.

registre civil 
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Clara Marin Palomeras, 
 nascuda el dia 13/11/2022 a Ca
l'Estanyol del Veïnat del Jordà,
filla de la Maria i en Kenneth.

NAIXEMENTS

Òria Permanyer Redondo,
nascuda el dia 3/03/2023 a Can
Pijoan, filla d’en Lluís i la Noemi
i germana de l’Otger. 

Jordi Carreras Furest va morir el dia 05/03/2023 als 97
anys, veí de la Carretera Vella. 
 
Àngela Boix Riera va morir el dia 15/03/2023 a l’edat
de 102 anys, veïna del C. La Sureda. 
 
Joaquim Bosch Fuster de Cal Corbo va morir el dia
04/04/2023 a l’edat de 93 anys.

MATRIMONIS DEFUNCIONS

Max Timonet Chaikina, nascut
el dia 30/05/2023 a Can
Timonet, fill de l'Eduard i la
Cristina.

jordi carreras furest

L'AJUNTAMENT INFORMA

El passat mes de maig va morir en Jordi Carreras Furest, persona molt coneguda i estimada
al municipi.

En Jordi va ser un artista en l’aspecte més ampli de la paraula:  Impressor, fotògraf
reconegut, pintor, cineasta aficionat, columnista de revistes....

Nascut a Girona, de ben jove es va posar a treballar en la impremta de la seva família la
Impremta Carreras, però va ser quan va viure a Barcelona que va consolidar els seus
coneixements en el mon de la fotografia. Lligat a Canet d’Adri des de ben jove, quan hi
venia a passar temporada amb els seus pares per temes de salud i més tard, amb la
construcció als anys 70 de seva casa a tocar de Can Pau que va ser el refugi d’en Jordi i la
seva dona Marina fins al final dels seus dies.

En Jordi ha estat el fotògraf per excel·lència de Canet d’Adri. Ha  fotografiat tot els
esdeveniments importants del municipi:  festes Majors, festa dels Vells, Pujada a
Rocacorba, personatges peculiars, indrets paradisíacs. També el fotògraf particular de
l’Ajuntament que documentava totes les obres públiques importants com la construcció del
pavelló, la desaparició de les granges d’en Nyigo, instal·lació del cobert de la Sala.

Va ser una de les persones que van participar en l’inici de la redacció de la  Revista
Rocacorba l’any 1998 en la qual hi va col.laborar de forma activa amb la redacció de  la
columna  “Tres peus al gat”.  

Fa uns anys que en Jordi, conscient de la seva avançada edat, va fer entrega a l’Ajuntament
de part  del seu llegat fotogràfic relacionat amb el municipi. El munt de fotografies i
diapositives que ens ha deixat  ens serveixen  per anar nodrint amb fotografies antigues la 
 contraportada de la revista i tenir constància d’un passat en blanc i negre.

Moltes gràcies Jordi pel teu compromís amb el municipi i el teu llegat. Descansa en pau !
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Aprovació de relació de preus presentada per l’empresa PRODAISA, per la prestació de serveis puntuals i/o
extraordinaris del subministrament d’aigua potable.

Aprovació del Pla d’Acció per a l’Energia Sostenible i el Clima de la Unitat de Paisatge de Rocacorba.

Acord d’adhesió al Pacte d’alcaldes pel clima i l’energia sostenible pel 2050. L’Ajuntament de Canet d’Adri fa
seus els objectius de la Unió Europea per l’any 2030 i adopta el compromís de reduir les emissions de CO2 en
el seu territori en un 55% per a 2030, a ser neutres en emissions al 2050 i a esdevenir més resilients als
impactes del canvi climàtic mitjançant a la creació de plans d’acció.

Aprovació de la formalització d’un Conveni de col·laboració per instal·lar un dipòsit d’aigua a Biert destinat a la
intervenció en cas d’incendi forestal i servitud de pas.

Aprovació dels models de declaració d’activitats i de béns patrimonials de càrrecs electes.

Donar compte de l’informe resum anual de control intern i dels resultats de la funció interventora de l’exercici
2022.

Sorteig per designar els membres de la Mesa Electoral per a les Eleccions locals convocades pel dia 28 de
maig de 2023. 

Supervisió d'òrgans de govern i ratificació de la sol·licitud de compensacions econòmiques a favor de càrrecs
electes 2023. 

Sorteig per designar els membres de la Mesa Electoral per les Eleccions a Corts Generals convocades pel dia
23 de juliol de 2023.

Aprovació dels punts d'Organització i funcionament de la Corporació Local (Legislatura 2023 - 2027)
Periodicitat dels plens municipals, dedicacions i retribucions càrrecs electes, designació tinents alcalde,
designació grups polítics i portaveus, nomenaments de representants a òrgans col·legiats, designació
membres de la Comissió Especial de Comptes. 

Resum dels acords de Ple més rellevants presos des de l'última edició de la revista municipal:

Acta de la sessió ordinària celebrada el dia 25 de gener de 2023:

Acta de la sessió ordinària celebrada el dia 29 de març de 2023:

Acta de la sessió extraordinària celebrada el dia 3 de maig de 2023:

Acta de la sessió ordinària celebrada el dia 17 de maig de 2023:

Acta de la sessió extraordinària celebrada el 27 de juny de 2023:
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acords de ple 

L’Ajuntament ha creat un nou grup de whatsapp per on s’informarà
dels esdeveniments i activitats de les associacions de Canet d’Adri i de
la Vall de Llémena. A través d’un link que envia l’Ajuntament les
persones es podran adherir en aquest grup. També qui vulgui podrà
sol·licitar l’alta posant-se en contacte amb l’Ajuntament. 

Recordatori del servei de Whatsapp municipal

Aquest és el canal pel qual l’Ajuntament avisa de totes
les incidències als veïns i veïnes del municipi: fuites
d’aigua, avaries de llum, esdeveniments, curiositats, etc.

Afegeix a la teva llista de contactes el mòbil de
l’ajuntament  681 119 308 i envia un whatsapp amb la
paraula ALTA + Nom i Cognoms. Si vols donar-te de
baixa d’aquest servei, envia BAIXA + Nom i Cognoms. 

Aquest servei és totalment gratuït i funciona de manera
unidireccional, si vols fer gestions o consultar qualsevol
informació, hauràs d’adreçar-te a les oficines
municipals o bé a la seu electrònica. 

Vols col·laborar a la revista? Envia les teves cartes,
escrits, articles i fotos a ajuntament@canet-adri.cat.

Recordatori del servei de Whatsapp "Canet d'Adri és viu"

Xarxes socials i web municipal

També ens pots seguir a l’Instagram @ajuntament_canetdadri i al
Twitter @canetdadri. 

Per més informació pots consultar la web municipal:
www.canet-adri.cat
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Instal·lació de dues càmeres de
videovigilància a la zona dels contenidors
de la Font del Suro i Montcal

L’Ajuntament ha instal·lat dues càmeres de
seguretat a les zones de la Font del Suro i Montcal,
per tal de controlar els abocaments de deixalles en
aquestes àrees. Recordeu que és essencial dur un
correcte ús de cada contenidor i del seu reciclatge,
i en cap cas es tolerarà l’abocament indegut de
deixalles i materials fora dels contenidors
corresponents.

Les càmeres permeten identificar als responsables
d'abocaments indeguts i sancionar-los. 

Instal·lació de nou enllumenat públic al
camí de Can Joan d’Adri, Can Torrentà
d’Adri i el Camí de Montcal

S’ha procedit a la instal·lació de dues faroles i
llumeneres al camí d’Adri, concretament a
l’encreuament amb el camí de Can Joan d’Adri,
perquè tot el tram estava poc il·luminat.
També s'ha intal·lat una farola al final del
carrer Camí de Montcal. 

Aprovació del projecte de rehabilitació
del cementiri de Santa Cecília de
Montcal, primera fase

S’ha aprovat el projecte de rehabilitació del
cementiri de Santa Cecília de Montcal. El
cementiri presenta deficiències estructurals i
necessita una inversió en obres i instal·lacions
per tal d’adequar-lo i garantir que les
instal·lacions són òptimes per garantir un bon
servei públic.
La primera fase d'execució del projecte
s'estima en 53.337,33€  i es comptarà amb una
subvenció de la Diputació de Girona de
48.000€.   

Compra de material d'inversió pel
consultori mèdic

L’Ajuntament ha estat beneficiari de la subvenció
de Dipsalut per al finançament d’inversions en
equipaments de consultoris locals ubicats a la
demarcació de Girona que concedeix l’Organisme
Autònom de Salut Pública de la Diputació de
Girona (Dipsalut). Així doncs, s’ha pogut adquirir
material sanitari no fungible, mobiliari i
equipaments del consultori local. 

La demanda, cada vegada més gran, per part dels
pacients per visitar-se en el consultori local és
determinant per aconseguir aquest suport
econòmic de les entitats. 

Arranjament de les carreteres de la
zona de Biert, zona Can Toscà i zona
Veïnat de Vaïnera (Camins municipals)

L'Ajuntament ha dut a terme actuacions
puntuals en diferents camins a l'espera de
rebre les subvencions per arranjament de
camins amb àrids reciclats i també de
pavimentació de trams a la ctra. de Rocacorba.

Recentment s'ha instal·lat una tanca de
protecció a  Can Martí de Foleià que dona
accés al corriol per arribar al cim de Rocacorba. 

L'AJUNTAMENT INFORMA
notícies municipals 
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L’Ajuntament de Canet d’Adri ha contractat dues
places laborals subvencionades pel SOC dins el
Programa PRIMERA EXPERIÈNCIA PROFESSIONAL
EN LES ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES del Pla de
Recuperació, Transformació i Resiliència,
finançat pel Fons Europeu NEXT GENERATION
(PRTR).

L’objectiu d’aquest Programa és beneficiar
persones joves desocupades, de 16 a 30 anys,
que hagin complert l’etapa formativa, perquè
adquireixin, en el si dels serveis prestats per les
administracions públiques, les primeres
experiències en l’ocupació, així com
competències i habilitats socials i professionals. 

Les dues places s’han atorgat pel termini d’un
any a jornada completa, amb el perfil d’una plaça
com a Educador ambiental, ocupada per en
Narcís, dins de la línia d’ocupacions verda,
dirigida a serveis en matèria d’educació,
informació i sensibilització ambiental i centrada
en la realització de tallers, xerrades i excursions
en el marc de l’Espai Social de l’Ajuntament de
Canet d’Adri. 

I una plaça digital, ocupada per la Marina, en la
figura d’una administrativa enfocada en el domini
de les TIC que, entre d’altres, s’adreça a l’ajut de
tasques administratives de l’Ajuntament, el
perfeccionament de la pàgina WEB, l’actualització
del modelatge de documents administratius, el
suport a l’àrea de secretaria i l’edició de la revista
municipal. A tots dos benvinguts a l'equip
municipal!

Nou disseny de la web municipal de
l’Ajuntament

El 14 de febrer es va actualitzar, per part de la
Diputació de Girona, el disseny de la web
municipal. Amb aquest nou disseny es vol destacar  
la portada com imatge principal de la web, per
aconseguir un espai que sigui visual, àgil i
accessible per a la ciutadania.

Gràcies al projecte Treball i Formació al
Gironès, impulsat per l'àrea de
desenvolupament local del Consell Comarcal,
en Xevi ha format part de l’equip de
l’Ajuntament com a operari de brigada. 

El 12 de maig, es va acomiadar de nosaltres
per iniciar la jubilació. Et desitgem molta sort
en aquesta nova etapa!

Contractació laboral de dues places a l’Ajuntament de Canet d’Adri

Jubilació d'en Xevi (Operari de brigada)

L'AJUNTAMENT INFORMA



L'acte de lliurament dels Reconeixements Administració Oberta 2022 es va celebrar el passat 29 de
març a Manresa. Es tracta d’un reconeixement als ajuntaments i consells comarcals que han destacat
en la transformació digital de la seva relació amb la ciutadania i en la seva gestió interna durant el
2022, entre els quals hi figura l'Ajuntament de Canet d'Adri. Concretament, van ser objecte d’avaluació
947 ajuntaments i 42 consells comarcals catalans, mitjançant l’anàlisi dels principals indicadors dels
governs digitals i oberts, en base a dades objectivables. 

Per conèixer el grau d’implantació dels serveis digitals i dels principis de govern obert en un ens
s’analitza la seva web per comprovar si conté uns ítems determinats. L’Índex de Maduresa Digital
considera les tres dimensions més importants de la transformació digital de les administracions
locals: 

· Implantació dels serveis digitals que permeten a la ciutadania exercir els seus drets digitals.
· Activitat dels serveis digitals de tramitació amb la ciutadania, gestió interna i interoperabilitat.
· Implantació dels principis de govern obert.

L’Ajuntament ha dut a terme una actualització de les dades
incorporades en la plataforma Sistema d’Informació Territorial
Municipal – Girona (SITMUN) referents al municipi de Canet d’Adri
Es tracta d’un programa digital de lliure accés per la ciutadania, en
la que es poden consultar i visualitzar de forma estructurada i en
un únic visor tota la informació cartogràfica disponible, a
diferents escales i per a tots els municipis de la demarcació de
Girona.

De tal manera que, accedint a l’aplicatiu, podeu visualitzar la
informació incorporada respecte de les Activitats econòmiques i
els Serveis i equipaments municipals.

Pàg. 28

Degut a la gran afluència de visitants que es
concentren en el municipi durant la temporada
d’estiu, sobretot en el Paratge de la Font de la
Torre i el recorregut de la riera de Canet, s’ha
contractat a dos agents cívics.

S’encarregaran, com en els darrers anys,  de
realitzar tasques d’informació, sensibilització i
promoció d’actituds cíviques per tal de fomentar
accions de bona convivència i respecte entre la
ciutadania, així com el bon ús dels béns públics i
privats del municipi. 

Benvinguts Aniol i Jon! 

Contractació de dos agents cívics per la temporada d’estiu 2023 

VIII Edició dels Reconeixements Administració Oberta – Segell Top 20 

Actualització de les dades de la Plataforma d’Informació Territorial Municipal
(SITMUN) 

L'AJUNTAMENT INFORMA



SUBVENCIÓ CONCEPTE
IMPORT

ATORGAT (A) /
SOL·LICITAT (S)

   Inversions municipals en cementiris Rehabilitació del cementiri de Montcal 48.000,00€ (A)

   Acció de promoció i foment de l'activitat física i l'esport Protecció finestrals pista esportiva i protecció grades 2.367,50 € (S)

   Organització d'esdeveniments de caràcter firal Fira del porc 4.000,00 € (S)

   Fons Cooperació econòmica - inversió Inversió en infraestructures 43.773,00 € (A)

   Fons Cooperació econòmica - noves tecnologies Material informàtic 844,10 € (A)

   Fons Cooperació Cultural Revista i Homenatge a la Vellesa 7.742,00€ (A)

   Fons Cooperació Econòmica_camins Sega marges de camins municipals 1.600,00 € (A)

   Actuacions en matèria forestal i de prevenció d'incendis forestals Manteniment de franges perimetral de prevenció 978,75 € (A)

   Pla de serveis d'assistència tècnica Projecte la Sala, gestió Gorgues i serveis residus Gratuït

   Promoció Econòmica i Local
Grabació i edició tour virtual 360ºC església Adri i
continguts interpretacio església Montcal

2.000 € (S)

   Fons cooperació - Secretaria Plaça Secretaria - Intervenció 10.000€ (A)

SUBVENCIÓ CONCEPTE
IMPORT

ATORGAT (A) /
SOL·LICITAT (S)

   Inversió equipaments consultori mèdic 2023 - 2024 Mobiliari consultori mèdic 5.200,00 € (S)

   Despesa corrent consultori mèdic 2023 - 2024
Servei de neteja, subministrament elèctric i
subministrament de telèfon consultori mèdic

852,00 € (S)

   Pm01 Programa d'activitat física Sessions dirigides d'exercici físic Gratuït (A)

   Pt02 Legionel·losi Control instal·lació alt risc (pavelló) Gratuït (A)

   Pt04 Control qualitat de l'aigua de l'aixeta Control de la qualitat de l'aigua de consum Gratuït (A)

   Pt13 Programa de suport a la gestió de la seguretat alimentaria Cens dels establiments i comerços Gratuït (A)

   Pt14 Modificació sistema d'aigua calenta del pavelló Modificació aigua calenta 13.866,60 € (S)

SUBVENCIÓ CONCEPTE IMPORT
ATORGAT

   Càrrecs electes, departament Presidència Retribucions càrrecs electes 5.250 € (A)

   Agenda Residus Catalunya
Arranjament amb àrids reciclats Camí de Can Roca

(Montcal)
14.035,41 € (S)

  Gestió forestal sostenible (Dept. ACC) Formigonat 3 trams ctra. Rocacorba 25.000 € (S)

  Inversions esportives (Dept. d'Esports) Inversió Equipament Pavelló Municipal 30.000 € (S)

Ajuts tractament de la vegetació en urbanitzacions Franja contra incendis Urbanització de Montbó 2.280 € (S)

PARTIT VOTS % REGIDORS

   IpC - AM 288 69,56% 5

JUNTS - CM 122 29,46% 2

Blancs 4

Nuls 3
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Eleccions municipals 28 de maig de 2023 

POBLACIÓ 752

CENS 572

VOTS 417

PARTICIPACIÓ 72,90%

69,56%

29,46%
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CÀRREC NOM I COGNOMS ÀREES DE RESPONSABILITAT PARTIT POLÍTIC

Alcalde
Enric Subils Quera

alcaldia@canet-adri.cat

Alcaldia i Govern Local.
Regidories de Governació i Relacions

Institucionals, Món Rural, Camins i Vies
públiques i Medi ambient. 

Independents per
Canet d'Adri

(IpC-AM)

Primer Tinent
d'Alcalde i
Regidora

Marta Barniol Prat
mbarniol@canet-adri.cat

Hisenda, Turisme i Promoció econòmica,
Educació, Comunicació i Recursos

Humans.

Independents per
Canet d'Adri

(IpC-AM)

Segon Tinent
d'Alcalde i Regidor

Albert Badosa Noguer
abadosa@canet-adri.cat

Urbanisme, Patrimoni, Equipaments
municipals i Protecció Civil.

Independents per
Canet d'Adri

(IpC-AM)

Regidora Lídia Coll Company
lcoll@canet-adri.cat

Esports, Cultura i Festes i Consell de
Participació.

Independents per
Canet d'Adri

(IpC-AM)

Regidora Jeanne-Yolande Forés Bitomol
jfores@canet-adri.cat

Salut, Benestar Social, Tercera edat,
Joventut i Igualtat. 

Independents per
Canet d'Adri

(IpC-AM)

Regidor Ignasi Garcia Rafanell
igarcia@canet-adri.cat

Portaveu del grup JxCat - CM

Regidor Joaquim Montgé Armangué
jmontge@canet-adri.cat

Regidor JxCat - CM
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Constitució del nou Ajuntament de Canet d’Adri (2023 - 2027)

El passat dia 17 de juny de 2023, amb motiu
de les eleccions municipals celebrades el 28 de
maig, es va celebrar la sessió extraordinària de
constitució del nou Ajuntament. 

Van prendre possessió del càrrec de regidors
desprès del jurament protocol·lari cinc
regidors/regidores d'Independents per Canet
d'Adri-Agrupació Municipal (IpC-AM) i dos
regidors de Junts per Canet d'Adri-Compromís
municipal (Junts-CM).

Seguidament els regidors van votar pel càrrec
d'alcalde a la única candidatura presentada
d'IpC-AM amb el següent resultat de 5 vots a
favor d'IpC-AM i 2 vots en blanc. En
conseqüència, va ser nomenat alcalde de
Canet d'Adri el senyor Enric Subils Quera.

El consistori municipal estarà format pels
següents regidors de la legislatura 2023 -
2027: Enric Subils Quera, Marta Barniol Prat,
Albert Badosa Noguer, Lidia Coll Company,
Jeanne-Yolande Forés Bitomol, Ignasi Garcia
Rafanell i Joaquim Montgé Armangué. 

L'AJUNTAMENT INFORMA

CARTIPÀS MUNICIPAL 2023-2027 



EL RACÓ DEL NATURALISTA

EL CUCUT
Sempre he pensat que quan vivim envoltats de
natura resulta interessant conèixer tot allò que
forma part de l’entorn natural i, d’aquesta
manera, arribar a adquirir molts coneixements.
Canet d’Adri és un d’aquests llocs privilegiats
que ofereix als naturalistes la possibilitat de
descobrir vides secretes que, de vegades, costen
d’entendre.

El Cucut, que adquireix el seu nom pel seu cant
tan característic, visita les nostres contrades
cada any pels volts de la primera o segona
setmana d’abril, procedent d’Àfrica, on passa
l’hivern.  

                           

Resulta molt curiós aquest fet perquè
normalment es fixa en nius d’ocells de mida
inferior a la seva, com els tallarols, rossinyols o
les merles. 

Un cop detectat un possible niu i comprovat que
hi ha dipositats ous d’un altre ocell, la femella de
Cucut espera pacient que l’ocell propietari marxi
per pondre-hi un sol ou. Ella, sap que, tot i que
l’ou que diposita és molt més gran que els de
l’altre ocell, serà covat amb tota seguretat.
Finalment, marxarà i no coneixerà mai al seu fill
o filla! 

Un cop l’ocellet ha acabat amb la incubació,
naixeran els pollets, tant els seus com l’adoptat.
La particularitat recau en el fet que en néixer, el
poll del Cucut, és tres vegades més gran que els
seus germans adoptius i de mida superior als
seus pares adoptius. 

El problema sorgeix ara, ja que el Cucut adopta
un comportament cruel. Es dedica a expulsar
del niu, amb les potes del darrere, als altres
polls i algun ou que encara hi hagi. D’aquesta
manera, s’assegura que tot l’aliment que portin
els seus pares adoptius, siguin per ell.
Instintivament, els pares, l’alimentaran com si
fos un fill més. 

Aquest fet que acabo d’exposar, és molt difícil
de percebre en plena natura, però Canet d’Adri
ens dona aquesta possibilitat, ja que les seves
poblacions de Cucut són realment significatives i
les zones d’observació són bones.

Carles Colodro

El seu mètode reproductiu

En principi, el seu modus operandi resulta el
mateix que qualsevol altre ocell, però quan ens
detenim a examinar el seu període reproductor,
observem que aquest ocell preciós adopta una
estratègia fascinant. Un comportament que, des
d’un punt de vista objectiu, no té molta lògica i
que a hores d’ara no té una explicació clara. 
 
Quan la femella de Cucut nota que és hora de
pondre els ous, es dedica a cercar nius d’altres
ocells per dipositar-los, ja que els Cucuts són
ocells que no fabriquen niu propi.
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SALUT I BENESTAR

Edulcorants, xarops i concentrats de fruita.

Olis, olis refinats i greixos de mala qualitat i
on no sabem a quines temperatures han
estat exposats, greixos hidrogenats...

Cereals refinats o que no són 100%
integrals.

Làctics a base de pols de mala qualitat o
substàncies procedents de la llet.

Additius.

Saps el que menges quan tens un aliment real
al davant, però què passa quan tenim al
davant productes processats?
 
A través de la lectura d’etiquetes, del llistat
d’ingredients, podem obtenir molta informació
sobre el producte que tenim entre mans. És una
informació molt valuosa i que ens dona poder
com a consumidors, ja que podem veure cada
ingredient i valorar la seva qualitat i, a partir
d’aquí, decidir si volem consumir-ho o no. Els
enunciats del tipus: sense sucres afegits,
integral, alt en fibra, eco... sovint ens poden
confondre i pensem que comprem quelcom
saludable quan no ho és... Per començar a
endinsar-nos en el llistat d’ingredients, una
dada interessant i a vegades desconeguda, és
que aquests estan escrits per ordre de
presència en el producte. És a dir, si el primer
ingredient és la farina de blat, serà el més
abundant en el producte, de la mateixa manera
que si és un sucre o un altre ingredient. 
 
En relació amb el sucre lliure, que és aquell que
és afegit als productes i també presents de
manera natural en mel, xarops i sucs, us
recomano la web sobre un projecte molt gràfic
que vol donar visibilitat a la quantitat de sucre
lliure present en els productes en forma de
“terrons” de sucre o representat en el mateix
packaging: www.sinazucar.org. 
 
A banda del sucre, en els llistats d’ingredients de
productes processats (sobretot dels ultra-
processats) podem trobar altres ingredients
com:
 

 

 

 

 

 
 

Els Additius:
 
Els additius poden ser en forma
d’estabilitzants, antioxidants, colorants... tot
plegat perquè l’aliment mantingui les seves
condicions el màxim de temps possible i sigui
més atractiu a nivell de textura i visualment.
 
La Comunitat Europea té una norma bastant
estricte en relació amb la dosificació màxima i
puresa d’aquests, però també és veritat que hi
ha variabilitat amb relació a continents i
països... Però quin és el problema? El problema
no és només la dosificació màxima en alguns
productes i de mala qualitat i sintètics, sinó la
quantitat d’additius presents que hi ha en
diferents productes que es poden consumir
al llarg del dia si l’alimentació no es basa en
aliments reals: això pot produir un efecte
còctel.
 
És a dir, podem consumir una quantitat
màxima de cert additiu a l’hora d’esmorzar i
ens podem trobar la mateixa quantitat en un
producte que consumim a l’hora de dinar o
inclús en el mateix àpat. Per tant, sobrepassem
la dosi "segura" d'aquell additiu. Destacar-vos
que hi ha additius sintètics, però també n’hi ha
de naturals com pot ser la curcumina que
s’utilitza per donar color groc. Per això és
important que sabem identificar els additius i
tinguem eines per fer-ho. Us recomano
aquesta web (www.aditivos-
alimentarios.com) per ajudar-vos a saber
quins additius hi ha en la vostra lectura
d’etiquetes, ja que moltes vegades els
trobarem en forma de E+ codi numèric, també
trobarem altre informació com el nivell de
toxicitat.
 
 

Representació del sucre present a cada producte en format de
terrons de sucre. Imatges extretes de Sin Azúcar
[www.sinazucar.org]
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saps el que menges?



SALUT I BENESTAR

El Com: a quina temperatura, amb quin oli,
quant de temps, amb quin utensili...

El Quan: si ho preparo just abans de
consumir, si vull preparar-ho per tenir a
punt demà per dinar, si ho vull tenir a punt
per un altre dia i ho congelo posant la data
de quan s’ha elaborat...

Llegums en pot de vidre (que als ingredients
a part de la llegum només hi hagi aigua i sal i
suc de llimona o àcid ascòrbic- vitamina C).

Oli d’oliva verge extra de primera premsada.

Iogurt natural sense sucre ni edulcorant o
quefir, làctics de qualitat (tenir en compte
cabra i ovella, de proximitat, eco).

Fruita deshidratada (assegurar-nos que no
hi hagin afegit sucre, sulfits ni olis vegetals).

Farines integrals de qualitat. 

Pa integral amb massa mare i elaborat amb
farines de qualitat.

Què pot ser interessant de valorar amb tot
això?
 
El fet és preguntar-nos quins són tots aquells
aliments que no porten llistat d’ingredients,
aquells que es conserven per si mateixos tenint
una durada natural determinada i no van
empaquetats. Són aquells que nosaltres podem
processar i que podem controlar:
 

 

 
De quins podem parlar? Fruites i verdures,
enteres i sense pelar (a poder ser de temporada
i proximitat, eco), llavors i fruits secs
(preferentment amb clova), llegums i cereals
integrals (a poder ser de proximitat, eco), ous de
qualitat (a poder ser del codi 0 o 1), carn i peix
de qualitat (tenir en compte procedència, lloc de
confiança, si pot ser eco...)...
 
Alhora, tenint en compte els aliments
processats, podrem valorar quins són aquells
processats que si ens poden interessar, per
exemple: 
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Crema de llavors o fruits secs (100% llavors,
com tahin o crema d'avellana, sense altres
olis ni sucres afegits).

Cacau o garrofa en pols 100% o xocolata del
85% cap amunt.

Conserves variades en vidre i oli d'oliva.

 

 

 
D’entrada pot semblar una mica feixuc això de
llegir etiquetes... però quan ja ho tens integrat a
la teva compra serà molt més fàcil! I alhora
potser t’animes a fer algun petit gran canvi al
teu dia a dia canviant un ultra-processat per un
processat o per un aliment real que podràs
processar tu mateixa! 
 
Una alimentació a base d’aliments reals és
possible, evitant productes que portin llargs
llistats d'ingredients. La indústria aprofitant
també el ritme de vida actual ens en vol
allunyar, però si ens organitzem i tenim eines
segur que podrem fer canvis importants per la
nostra salut. 
 
Salut, bons aliments i fins a la propera
publicació!

 
 

Cristina Bell-lloch Negre
Dietista i propietària d'Eufràsia Ecobotiga
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no oblidem i sobretot perseverem

Les eleccions municipals han registrat una
notable disminució dels vots independentistes.
ERC ha perdut més de 300.000 vots, la CUP n'ha
perdut 43.000 i Junts ha perdut 5.000 vots.
Malgrat que el PSC també ha perdut 55.000 vots,
ha estat la força més votada, superant ERC que
va guanyar les eleccions municipals el 2019. 

Aquest resultat posa de manifest el
cansament de la gent davant la manca
d'estratègia dels partits independentistes i,
sobretot, la decepció amb ERC, que col·labora
amb el govern espanyol sense obtenir cap avenç
significatiu per al moviment independentista.
Ara, la pregunta és què hem de fer de cara a les
properes eleccions espanyoles el 23 de juliol.
Potser hauríem de sospesar l’opció de que no hi
hem d’anar a fer res a Espanya! No obstant
això, no podem decaure. Hem de continuar el
camí que vam iniciar fa anys si volem assolir el
nostre objectiu: la independència de Catalunya.
Per què? La resposta és clara: és absolutament
necessària per a nosaltres. Necessitem un estat
propi que pugui proporcionar benestar
econòmic, serveis socials, seguretat i
representació internacional.

Pel que fa al benestar econòmic, és evident que
en tenim menys del que tindríem com a país
independent, a causa del conegut dèficit fiscal.
Una part de la riquesa generada a Catalunya i
recaptada pel govern central mai es retorna als
catalans, creant una situació de sots
finançament greu. El recent estudi presentat pel
Sr. Joan Canadell revela que, sense el dèficit
fiscal, el pressupost de la Generalitat de
Catalunya augmentaria en 18.650 M€. Aquests
diners podrien destinar-se a augmentar els
recursos destinats a l'educació, la sanitat i les
infraestructures.

Pel que fa a la representació internacional de
Catalunya, és clarament insuficient i està
orientada a ocultar la realitat de la nació
catalana sota una òptica espanyolista. Se'ns
presenta com uns espanyols peculiars. Per
exemple, l'estat espanyol no permet que
tinguem seleccions esportives en competicions
oficials internacionals, com sí ho fa el Regne Unit
amb Escòcia i Gal·les.

Quant a la seguretat a Catalunya, sembla que
estiguem fent una broma de mal gust, tenint en
compte la repressió injusta i abusiva que vam
patir per exercir el dret a un referèndum
d'autodeterminació legítim sobre la nostra
pertinença a l'estat espanyol. 
 
Malgrat que l'estat espanyol proclama ser un
estat de dret plenament democràtic, els catalans
hem experimentat que això no és cert en el
nostre cas. En la seva persecució repressiva per
castigar-nos pel que vam fer legítimament, es
van vulnerar drets fonamentals, ja que van
decidir que la unitat d'Espanya, tal com la
conceben ells, està per sobre d'aquests drets.
Aquesta actuació de l'estat espanyol ha rebut
crítiques per part d'organismes de les Nacions
Unides i el Comitè d'Afers Legals i Drets Humans
de l'Assemblea Parlamentària del Consell
d'Europa ha expressat recentment el seu rebuig
a la repressió exercida per l'estat espanyol
contra els acusats pel procés català, afirmant que
"s'ha de considerar la concessió de l'indult o la
llibertat i que s'ha d'acabar amb la persecució
dels exiliats i dels nombrosos ex-alts càrrecs
acusats i pendents de judici relacionats amb el
referèndum del 2017”.
 
Cal tornar a l'acció. Hi ha moltes maneres de
fer-ho, i cadascú ha pot aportar el seu granet de
sorra. En primer lloc, és important participar en
les protestes i reivindicacions, i donar suport a
les organitzacions polítiques i socials que
treballen per aconseguir la independència. En
segon lloc, és crucial que en les nostres relacions
econòmiques, fomentem tot allò que afavoreixi
la sobirania de Catalunya. Endavant! No ens
deixem arrossegar pel pessimisme i la idea de
que no hem aconseguit res fins ara, perquè
no és veritat. Perquè entre tots i totes, hem de
tornar a liderar i fer un nou embat democràtic!
Perquè, tal com es va demostrar el 2017, és
aquesta l’estratègia que mobilitza i fa guanyar
suports a la independència de Catalunya, tant de
la ciutadania d’aquí com internacionalment. 
 

Assemblea Territorial de Canet d'Adri (ANC)
 

LA VEU DEL POBLE



L’Èlia Hernàndez Rebollo, de 12 anys i veïna de la
Castanyeda Nova de Montbó, té passió des de molt
menuda per la gimnàstica artística. 

Amb el club de Sant Gregori va quedar primera
individual (medalla d’or) a la Lliga Territorial 2022 de
les comarques gironines en la categoria Alevina i,
recentment, també va ser la primera classificada amb
medalla d’or en la categoria infantil a una competició de
caràcter comarcal. 
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I, m’haureu de perdonar la comparativa, però així
veig la política municipal en un poble com el
nostre. Els uns ho faríem d’una manera, els altres
de l’altra, però el que és ben clar és que tots hi
dediquem esforços i temps perquè el municipi
rutlli i els veïns hi visquem de grat.

Fa vuit anys que vaig començar la meva
experiència com a regidora a l’ajuntament. Vuit
anys intensos i dues legislatures amb un paper
ben definit: ser membre de l’oposició, essent l’eina
escollida pels veïns com a control i fiscalització de
la gestió municipal del govern elegit. I segurament
molts de vosaltres estareu d’acord amb mi que
una proporció de regidors de 6 a 1, no és una
proporció fàcil quan et toca ser l’1 i un xic relaxada
quan et toca ser un dels 6. Ara bé, tots intentem
interpretar amb èxit el paper de l’auca que ens ha
tocat, jo he tingut sort en ser bona coneixedora de
la normativa local, crec que m’ha anat a mida, i l’he
sabut defensar.  

Les meves felicitacions als nous regidors elegits,
uns repeteixen i d’altres n’entren de nou.
Enhorabona a l’Enric, el nou alcalde, li desitjo molts
encerts. 

Enhorabona a l’Ignasi i en Quim, els passo el
testimoni, tenen tot el meu suport, n’estic
convençuda que faran la feina amb molt bona
nota. Ara m’acomiado, vuit anys són suficients,
treballaré pel poble des d’un altre vessant.
Agraeixo a tots l’oportunitat que he tingut,
sobretot a tots aquells que fa quatre anys em
vàreu fer costat i confiança, moltíssimes gràcies.
Gràcies, també, a tot el personal de l’ajuntament,
demostren que el sotmetiment a la llei i el servei
públic no estan renyits amb l’amabilitat i l’estima
al municipi. 

Un  agraïment immens a la meva família pel seu
suport incondicional, la seva paciència i el seu
encoratjament. Encoratjament que us trasllado
perquè tots podem fer poble, sigui fent feina
activa a l’ajuntament, col·laborant i gaudint
de les festes, participant de les activitats i
aplecs o formant part de les associacions i
comissions, tot fa bon veïnatge, fa créixer el
teixit del poble, el fa ferm. I això és el que tots
volem per Canet d’Adri, un poble ferm i autèntic
que vetlla pels veïns i pel patrimoni sense
complexes, que dona la mà als municipis veïns
de la vall. Perquè soc del parer que una Vall del
Llémena forta i amb competències suposaria
més progrés, més serveis públics i més seguretat
ciutadana pels canetencs i les canetenques.

Jo m’estimo més la truita de patates sense ceba, i
tu?

Georgina Trias Pilsa

d'ànima esportista

la truita de patates amb ceba o
sense ceba?

És difícil posar-nos d’acord en
quina ha de ser la millor truita
de patates, hi ha qui la vol amb
ceba, l’altre que la vol sense i
d’altres, potser, que la volen
cruenca, però tots, tots, tenim
la mateixa finalitat, que la truita
ens quedi per llepar-nos els
dits. 

LA VEU DEL POBLE



Tripa de xai.
Full de llaurer.
8 o 10 grans d’alls.
Un parell de cebes.
Una cabeça d’alls escalivada.
2 nyores, posades en remull i després
retirar la pela, passant un ganivet,
quedarà la pasta de nyora.
Xoriç picant, tallat a rodanxes.
1 o 2 sidereta, (caiena) al gust.

«CALLOS» (TRIPA) DE XAI

Ingredients:
 

Preparació:

Bullir el callos al punt de cocció necessari,
afegint la fulla de llaurer i els grans d’alls i el
punt de sal.

Pel sofregit:

Coure la ceba lentament fins que quedi a
punt de caramel. Afegir la pasta de nyora, el
xoriç tallat a rodanxes i la cabeça d’all
escalivat.

Barrejar els callos amb el sofregit i quan faci
xup-xup posar-hi 1 o 2 sideretes. Donar-li el
picant al gust.

Finalment gaudir aquests callos amb un bon
got de vi negre!

ESPAI GASTRÒNOMIC

180 grams de sucre, millor de canya
(panela).
100 grams de farina.
100 grams d’avellana picada o 100 grams de
coco o 100 grams d’ametlla picada, al gust.
2 clares d’ou batudes.
1 ou sencer.

GALETES
 
Ingredients:
 

 
Preparació:
 
Barrejar la farina i el sucre. Un cop barrejat,
introduir la grana picada i l’ou sencer.
Finalment, incorporar les clares d’ou. Remoure
ràpid, no cal reposar la massa.
 
Preescalfar el forn a 180-200 graus.
 
Posar a la plata del forn un paper vegetal i per
damunt repartir amb una cullera sopera bocins
de la pasta. Pots donar-li forma una mica
allargada a les galetes i per sobre posar-hi
polsims d’avellana picada o altres granes
seques a l’abast.
 
Introduir les galetes al forn i retirar-les un cop
daurades.
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Pels qui ho puguin dubtar a Canet d'Adri també
tenim grans cuiners. Prova d'això n'és la recepta de
l'Enric Condom dels seus famosos callos. I perquè el
menú quedi compensat hi afegirem unes galetes que
prepara de forma tradicional la Dolors de la
Roureda.



PASSATEMPS
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Sopa de lletres

ADRI

BIERT

CEMENTIRI

GORGUES

MONTCAL

ROCACORBA

AJUNTAMENT

CANET

ERMITA

MONTBÓ

PAVELLÓ

 

HORITZONTAL

1. Animal que dona nom a la Fira més rellevant del
municipi.
2. Flor típica de Sant Jordi.
4. Celebració pública que es fa com a senyal de
respecte, d'admiració i d'estimació cap a una
persona.
5. Persona encarregada de l'Espai Social de Canet
d'Adri.

VERTICAL

1. Entitat eclesiàstica.
3. Peix que es va poder observar a les gorgues el
16 d'abril, mitjançant una sortida de l'Associació la
Sorellona.

Mots encreuats

Horitzontal: porc, rosa,

homenatge, dinamitzador.

Vertical: parròquia,

escanyagats.



SI L'ENCERTES, L'ENDIVINES
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Endevina de quin canatenc/a es tracta...

Saps com es diu aquesta masia?

Respostes del número anterior: 

Ets de Canet de tota la vida?

He nascut i viscut a Canet d'Adri sempre. Tot i
que en quatre cases diferents, sempre del
mateix poble.

Per situar-nos una mica, en quina franja
d'edat et trobes. De 25 a 50 anys o bé dels 51
a 100 anys?

Doncs estic a la segona meitat de la franja dels
50 en amunt. Més de mitja vida, vaja!

Quines són les teves aficions?

M'agrada molt ballar, cuinar i la vida familiar. De
fet, em diuen que el paper d'àvia el faig genial,
encara que no ho sigui. Amb el meu home, no
hem tingut fills, però els nebots i sobretot els fills
dels nebots és com si ho fossin. També m'agrada
pentinar. Només entro a una perruqueria per
fer-me la permanent, tota la resta m'ho arreglo
jo mateixa. I com a pista, dir-vos que acostumo a
portar el cabell recollit, per tant, el tinc un xic
llarg.

A quin tipus de balls et refereixes, hip-hop?

Ui no! Som de l'època dels balls tradicionals,
valsos, passos dobles, tangos, cha-cha-cha,
swing, sardanes. Ara últimament també hem
après a ballar balls en línia. Abans solíem anar a
ballar a Lloret. Vam guanyar diversos anys els
concursos de disfresses per Carnaval. Era un
temps que voltaven molt amb el meu home i
sort, perquè ara és la salut qui ens marca el pas.
Quan no és un all és un ceba. 

Sempre vas impecable com un figurí o un
maniquí. A l'hora d'anar a comprar roba que
prefereixes: comprar per internet o bé anar
de botigues?

A mi m'agrada anar a les botigues de sempre, a
les de Girona. Allà em coneixen i saben els meus
gustos. Puc triar i remenar i el més important,
m'ho puc provar tranquil·lament.

Si et parlem de cafè que és el primer que et ve
al cap?

La fàbrica Nestlé. Hi vaig treballar durant més de
30 anys. En tinc un bon record, era un temps en
què hi treballava molta gent del poble. Malgrat
tants anys a la fàbrica no he pas avorrit el cafè.
En prenc una tassa mínim cada dia.

Una anècdota de quan eres petita?

Volia ser maquinista de tren. Ho veia ben clar. A
la carretera hi posaria les vies i ja estava. El tren
arribaria a Canet i jo de conductora cap a Girona.

I, per últim, pels que encara no hagin
endevinat qui ets, quina pista els pots donar?

Puc dir que la meva vida ha estat lligada a un
saxo d'ençà que em vaig casar, ja fa més de 50
anys, i que consti que jo no el sé tocar. Podríem
dir que formem un trio ben avingut: el meu
home, jo i el saxo!

La canetenca amagada era
la Mercè Vilà Pujadas

Cal Ferrer o Cal Barber
Canet

La masia amagada era  
Can Caballer

Veïnat de Foleià
Canet 



AGENDA 2023
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Propostes d'activitats que es duran a terme properament a Canet d'Adri!
 

Dia 29 de juny a les 21h actuació de rumba catalanoflamenca a
càrrec d'Acorde a Ti.

Dia 13 de juliol a les 21h, espectacle de màgia per Mario López. 

Dia 27 de juliol, mirem les estrelles. 

Dia 3 i 4 d'agost, actuació musical de so i llum. 

Nits a la Fresca a Canet d'Adri - Juny, Juliol i Agost
 
Tornen les Nits a la Fresca a Canet d'Adri on es realitzaran diversos
espectacles al Parc de les Alzines:
 

 

 

 

Espai Social d'Estiu - Agost i primera setmana de Setembre
 
Durant el mes d'agost i la primera setmana de setembre es durà a
terme Espai Social d'Estiu pels nens i nenes de Canet d'Adri de 8h a
14h al pavelló municipal. 
 
Caldrà que els infants portin aigua, esmorzar i crema solar.
 
Es duran a terme activitats, tallers i dinàmiques com durant l'any.
 

1ª Marxa Solidària d'Adri - 30 de juliol
 
El dia 30 de juliol es durà a terme la 1ª Marxa Solidària d'Adri amb
sortida des de la Parròquia d'Adri.
 
Hi haurà dos recorreguts: un curt de 8km i un llarg de 16km. Les
inscripcions es realitzaran el mateix dia de la cursa de 7h a 8h. El preu
serà de 10€ i els beneficis recaudats es destinaran a l'Oncolliga. 

Festa major d'Adri: Sant Llorenç, mes d'agost.

Festa major de Montbó: primera setmana de setembre

Festa major de Biert: Santa Maria, mes d'agost. 

Festa major de Canet: Sant Cosme i Sant Damià, mes de setembre.

Festa major de Montcal: Santa Cecília, mes de novembre.

Festes Majors 
 

 

 

 

 



TEMPS ERA TEMPS

Maria Bach-Esteve a Cal Flequer de Canet, fent la torna del pa.

Pitu de Can Gelador, Andreu de Cal Flequer, Miquel Vila, Vicenç Vila, Pere Vila, Maria Bach-Esteve, Conxita Ventura, Pilar Vila de
Can Toscà, Joan Oliveras de Mas Puig, Dolors Oliveras i Carles Oliveras.


